
 

 

 
 
 
 
Nr. 84/2022 
 

PROCES – VERBAL 
 

 Încheiat azi, 08 decembrie 2022, cu ocazia ședinței extraordinare convocată de îndată a 
Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe, la care sunt prezenţi 15 membri, 2 
reprezentant ai satelor aparţinătoare Municipiului Sfântu Gheorghe, Baloga Csilla - sat 
Chilieni, Miklós András – sat Coşeni, lipsind: Comăneci Liviu-Vasile, Csatlós László, 
Debreczeni László, Kádár Imola, Kolcza István, Sipos Dóra-Viola. 
 Convocarea Consiliului Local al Municipiului Sfântu Gheorghe s-a făcut în 
conformitate cu prevederile art. 22 alin. (1), art. 40 lit. c și art. 42 din HCL nr. 95/2020 privind 
aprobarea Regulamentului de organizare şi funcţionare al Consiliului local al Municipiului 
Sfântu Gheorghe, cu modificările și completările ulterioare, respectiv în conformitate cu 
prevederile art. 133 alin. (2) și art. 134 alin. (4) și art. 196 alin. (1) lit. b din OUG nr. 57/2019 
privind Codul administrativ, cu modificările și completările ulterioare, prin Dispoziţia emisă de 
primarul municipiului Sfântu Gheorghe, nr. 1512/2022. Ședința se desfășoară prin sistemul de 
audioconferință STS. 
 La şedinţă participă, conform legii: Vargha Fruzsina și Toth-Birtan Csaba viceprimarii 
municipiului Sfântu Gheorghe, Kulcsár Tünde-Ildikó secretarul general al municipiului Sfântu 
Gheorghe.  
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m./lb.r.): „Bună 
ziua. Am convocat azi o ședință extraordinară și aș începe cu prezența. 
 Se dă citire listei consilierilor locali care răspund cu prezent.  
 (lb.m.): „Ar trebui să aprobăm și să dezbatem un singur punct. La diverse nu sunt alte 
propuneri. Înainte de a trece la discutarea punctului, aș da citire: potrivit art. 228 din OUG nr. 
57/2019 privind Codul administrativ, nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea hotărârilor 
consilierii care au un interes personal în problema supusă dezbaterii. Dacă sunt asemenea 
situaţii consilierii sunt obligaţi să anunţe înainte de începerea ședinței interesul personal pe 
care-l au în problema respectivă. Vă rog să votați Ordinea de zi în întregime.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Sunt de 
acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier KERESZTES LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Și Lakatos László este de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 15 voturi pentru, în unanimitate, Ordinea de zi în întregime. 



 

 

 PUNCTUL I de pe Odinea de zi: proiect de hotărâre privind aprobarea participării 
municipiului Sfântu Gheorghe, în cadrul parteneriatului între județele Covasna, Brașov, Sibiu 
și unele unități administrativ-teritoriale din județele Covasna, Brașov și Sibiu cu proiectul 
„Trasee cicloturistice integrate în județele Covasna-Brașov-Sibiu” la apelul de proiecte 
PNRR/2022/C11/I4, Pilonul IV: Coeziunea socială și teritorială, Componenta 11 - Turism și 
cultură, Investiția I.4 - Implementarea a 3000 km de piste pentru biciclete, finanțat din 
fondurile europene aferente Planului național de redresare și reziliență. Prezintă: Toth-Birtan 
Csaba, viceprimar. 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Este vorba de un parteneriat, 
care urmează a fi depus, un proiect, în care și municipiul Sfântu Gheorghe participă alături de 
alte unități administrativ-teritoriale din județele Covasna, Brașov și Sibiu. În cadrul acestui 
proiect s-ar realiza cca. 700 km piste de biciclete în cele trei județe, din care 262 în județul 
Covasna. La Sfântu Gheorghe, la intrarea de la Ghidfală pe str. Constructorilor, prin str. Păiuș 
David și prin str. Scurtă s-ar lega de pista de biciclete din Sfântu Gheorghe, care s-ar realiza pe 
de o parte pe baraj în cursul anului viitor, pe de altă parte peste str. Iorga s-ar lega de pista deja 
existentă din oraș. Angajamentul municipiul Sfântu Gheorghe în acest proiect este obținerea 
diferitelor aprobări, care depinde de oraș și se referă la teritoriul orașului, punerea la dispoziție 
a terenurilor care sunt în proprietatea orașului, respectiv acordarea unui ajutor pentru 
identificarea proprietarilor terenurilor, acolo unde este vorba de proprietate privată și este 
necesară expropriere, asigurarea cheltuielilor neeligibile la acele trasee care sunt pe teritoriul 
orașului, respectiv de a oferi diferite informații prin Consiliul Județean.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Mulțumim 
frumos dl. viceprimar. Aș supune repede la vot.” 
 Domnul consilier CSEREY ZOLTÁN-MIHÁLY (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Și eu sunt 
de acord.” 
 Doamna consilier JANCSÓ ÉVA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JANÓ MIHAIL (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier JÓZSEF ÁLMOS-ZOLTÁN (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KISS-BARTHA ANNAMÁRIA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier KONDOR ÁGOTA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier LAKATOS LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt este de acord.” 
 Doamna consilier MAGYAROSI IMOLA-PIROSKA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna consilier SZÉKELY KINCSŐ (lb.m.): „Și eu sunt de acord.” 
 Domnul viceprimar TOTH-BIRTAN CSABA: (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier VAJNA LÁSZLÓ (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Doamna viceprimar VARGHA FRUZSINA (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Domnul consilier ZSIGMOND JÓZSEF (lb.m.): „Sunt de acord.” 
 Se votează cu 14 voturi pentru, 1 consilier lipsind de la vot (Keresztes László), 
HOTĂRÂREA NR. 558/2022. 
 Doamna președinte de ședință FERENCZY ÁGNES-KANILLA (lb.m.): „Mulțumim 
frumos. O după amiază plăcută tuturor.” 
 
 Prezentul Proces-verbal s-a încheiat într-un singur exemplar, care se păstrează la 
dosarul ședinței, în arhiva Primăriei municipiului Sfântu Gheorghe, județul Covasna şi a fost 
adoptat în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local din data de 29 decembrie 2022. 
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